
Geachte aanwezigen, 

Ik ben Joost Kuipers woonachtig in Wormerveer en de organisator van de 
Boekenmarkt Wormerveer. De boekenmarkt wordt georganiseerd voor 
bewoners uit alle wijken van Zaanstad, dit geld zowel voor deelnemers en 
bezoekers. Men kan voor een zeer schappelijke prijs een marktkraam 
huren en is bedoeld voor uitsluitend particulieren. De Boekenmarkt heeft 
dan ook geen winstoogmerk. 

ik wil graag iets vertellen over het gene waar ik tegenaan ben gelopen 
met de nieuwe wijze van aanvragen voor een klein 
evenementenvergunning en de subsidie hiervoor.

Ik wil beginnen met een compliment te maken aan de afdeling 
vergunningen voor de hulp dit jaar bij het bespoedigen en het verlenen 
van de vergunning voor de Boekenmarkt Wormerveer, mede daardoor kon 
de boekenmarkt van dit jaar plaatsvinden. 

De vergunning werd in voorgaande 3 jaren verzorgt door het buurthuis De 
Lorzie. Doordat daar nu een ander beleid op gevoerd wordt t.a.v. hulp bij 
het aanvragen van burgerinitiatieven moest ik nu zelf de vergunning en 
subsidie gaan aanvragen voor 2022.

Voor het indienen van beide was ik in principe te laat.

De subsidie voor de boekenmarkt vroeg ik in het verleden aan bij onze 
wijkmanager,  zij vertelde mij dat dit niet meer op deze manier ging. Ik 
moest mijn aanvraag voor subsidie via de website Voor Mijn Wijkie gaan 
doen in het vervolg. Zoals ik al eerder vermelde was de termijn 
waarbinnen dit moest gebeuren vervallen maar door tussenkomst van de 
wijkmanager is de subsidie toch nog toegekend, waarvoor dank.

Voor mij als iemand die zichzelf digitaal vaardig mag noemen, ben zelf  
website developer maar niet beroepsmatig, was het niet te moeilijk om 
deze aanvragen digitaal te doen.

Waar ik wel tegen aan liep waren de voorwaarden en bepalingen zowel 
wat betreft de vergunning als wel de manier waarop je bij voor je Wijkie 
o.a. een eigen pagina moest aanmaken.

Een voorbeeld bij de bepalingen binnen de vergunning die eigenlijk niet uit 
te voeren is wat mij betreft  is het plaatsen van de bebording voor het 
vrijhouden van parkeerplaatsen. De Boekenmarkt neemt 10 
parkeerplaatsen in beslag op het Marktplein. Het woud aan regelgeving 
hiervan is van dien aard dat het je elke lust ontneemt om het te 
organiseren.



Ook het advies om een WA-verzekering af te sluiten voor de gemiddelde 
prijs van 300,- euro is ook iets dat organisators van buurtinitiatieven 
kunnen doen besluiten om het feestje dan maar niet door te laten gaan of 
het risico te nemen.

Wat betreft de website Voor Mijn Wijkie zal menig burger die een klein 
evenementje wil organiseren dit als een enorme drempel ervaren, je zal 
maar een speelmiddag voor kinderen willen organiseren of een 
buurtbarbeque en een beetje subsidie willen aanvragen hiervoor en dan 
met de huidige manier van aanvragen worden geconfronteerd. 

Daarnaast moet je wel over een bepaalde digitale vaardigheid beschikken  
om je eigen pagina aan te maken op dit platform. Natuurlijk kun je hierbij 
om hulpvragen via de site maar dat laat onverlet dat dit ook wederom een 
behoorlijke hobbel is die genomen dient te worden en waardoor mensen 
afhaken om iets te organiseren. 

Waarom de aanvraag van kleine evenementen en subsidie niet laten lopen 
via de buurthuizen zij staan ook in direct contact met de wijkmanager. 

Hiervoor besliste de wijkmanagers gezamenlijk of het burgerinitiatief 
voldeed aan de criteria voor subsidie. Dit is een laagdrempelig manier en 
dichter bij de burgers dan de digitale manier van aanvragen op dit 
moment.

Daarnaast zijn de wijkmanagers veel beter op de hoogte wat betreft de 
plaatselijk situatie en kennen zij vaak de aanvrager(s) persoonlijk. 

Een versimpeling of een andere vorm van vergunning voor een klein 
evenement voortkomend uit burgerinitiatieven zou een heel verschil 
kunnen maken. Daarnaast kan een collectieve WA-verzekering bij de 
gemeente voor een klein evenement er voor zorgen dat de 
initiatiefnemers dit zelf niet meer hoeven te regelen. Vaak wordt het 
bedrag van een dergelijke verzekering ingecalculeerd bij het aan te 
vragen subsidiebedrag. 

De gemeente wil graag dichter bij de burger staan maar op deze manier 
van digitale omgang  m.b.t. aanvragen van een vergunning en subsidie 
van dit soort kleine evenementen  wordt dit alleen maar groter volgens 
mij. 

De Boekenmarkt Wormerveer heeft geen enkele reactie gehad op de 
aangemaakte pagina in de website voor Mijn Wijkie, hierbij is het wel zo 
dat de Boekenmarkt Wormerveer een eigen site heeft



Als deze manier van aanvragen blijft dan zullen m.i. veel minder 
burgerinitiatieven tot stand komen en zelfs afhaken, en dat is zeer slecht 
voor de cohesie in de wijken

Dank voor uw aandacht.

.


